
Fra: Lars ivar Thorsen <larsit@broadpark.no> 
Sendt: 6. oktober 2015 18:47 
Til: Harald Solheim 
Emne: SV: Endring av postgrense 
 
Hei! 
 
Om det er andre som skal ha dette spørsmålet, ber eg om tilbakemelding på det, om ikke håper eg på svar. 
ser dere leser E-posten men har enda ikke besvart mine spørsmål, sender derfor spørsmålene på nytt: 
 
 
”Men har noen oppfølgings kommentarer/spørsmål eg kunne tenkt meg å få besvart: 
 

1. Forstår eg det da riktig at det er en spørreundersøking som er utført av vedkommende som har 
sendt dere brevet og ikkje i regi av Lindås Kommune, kan eg da få vite om dette er sendt på vegne 
av bygdelaget eller om det er enkelt personer som har tatt iniativ?  

2. Ser det er referert til at det skaper vansker når en skal til lege, ser den, men litt rart når det er fleire 
frå dette området som har fastlege i Austrheim kommune 

3. Videre heviser dere til at ”dere er med på de endringane som posten foreslår”, dette er ikkje riktig 
ihht til posten, da det er dere som har tatt iniativ til denne endringa. Dere var også i kontakt med 
posten i 2011 for å få til denne endringa, men da fikk dere avslag frå posten. Dette er informasjon 
fra Frode Wold i posten.” 

 
 
 
 
Mvh 
Lars Ivar Thorsen 
 
 

Fra: Lars ivar Thorsen [mailto:larsit@broadpark.no]  

Sendt: 30. september 2015 17:01 
Til: 'Harald Solheim' 

Kopi: 'Øyvind Hope' 

Emne: SV: Endring av postgrense 

 
Hei! 
 
Kan ikke se å ha mottatt noe svar på oppfølgingsspørsmål? 
Ser eg fikk svaret sist i papirversjon i posten, det er det ikke behov for, kun svar via mail. 
 
Mvh 
Lars Ivar Thorsen 
 

Fra: Lars ivar Thorsen [mailto:larsit@broadpark.no]  

Sendt: 25. september 2015 12:36 

Til: 'Harald Solheim' 

mailto:larsit@broadpark.no
mailto:larsit@broadpark.no


Kopi: 'Øyvind Hope' 

Emne: SV: Endring av postgrense 

 
Hei! 
 
Takker for svar, og avklaring. 
 
Men har noen oppfølgings kommentarer/spørsmål eg kunne tenkt meg å få besvart: 
 

4. Forstår eg det da riktig at det er en spørreundersøking som er utført av vedkommende som har 
sendt dere brevet og ikkje i regi av Lindås Kommune, kan eg da få vite om dette er sendt på vegne 
av bygdelaget eller om det er enkelt personer som har tatt iniativ?  

5. Ser det er referert til at det skaper vansker når en skal til lege, ser den, men litt rart når det er fleire 
frå dette området som har fastlege i Austrheim kommune 

6. Videre heviser dere til at ”dere er med på de endringane som posten foreslår”, dette er ikkje riktig 
ihht til posten, da det er dere som har tatt iniativ til denne endringa. Dere var også i kontakt med 
posten i 2011 for å få til denne endringa, men da fikk dere avslag frå posten. Dette er informasjon 
fra Frode Wold i posten. 

 
 
Ha en riktig fin helg. 
 
Mvh 
Lars Ivar Thorsen 
 
 

Fra: Harald Solheim [mailto:Harald.Solheim@lindas.kommune.no]  

Sendt: 25. september 2015 10:16 
Til: larsit@broadpark.no 

Emne: Endring av postgrense 

 
 
 

Lars Ivar Thorsen 

 

Litlåsvegen 61 

5953 FONNES 

 

 

  

Referanser: Saksbehandlar: Dato: 

Dykkar:   Harald Solheim 25.09.2015 

Vår: 14/6262 - 15/30778 Harald.Solheim@lindas.kommune.no  

 
 
 

Endring av postgrense 

mailto:Harald.Solheim@lindas.kommune.no
mailto:larsit@broadpark.no


 
Viser til dykkar brev av 15.09.2015. 
 
Saka om endring av postgrense mellom postnummer 5953 Fonnes og postnummer 5955 Lindås og 5954 
Mongstad i Lindås og Austrheim kommunar har sin bakgrunn i henvendelse  til kommunen frå personer 
som er busatt på Hope/Kjeilen.  E.post av 20. mars 2014. 
 
I henvendelsen heiter det bl.anna.  «Me som bur på Hope og i Kjeilen har postnummer 5953 Fonnes som 
høyrer til Austrheim kommune. Dette fører til ein god del vanskar for oss som bur her. Me vert registrert i 
Austrheim kommune i ein del samanhenger. Det kan bl.a nemnast når me går til lege, forsikringspapir, 
Brønnøysundregister m.m. Også opplevd å få skattetrekk til Austrheim.. Me har hatt ei spørjeundersøkjing 
Blant innbyggjarane, og det var stort fleirtall for å få endra postnummer til  5955 Lindås.» 
 
Kommunen er med på den endringa som Posten har foreslåt i området i første omgang men vil at det ved 
seinare organisering/endring i Posten sin distrubusjon  i området vert teke omsyn til postgrense lik 
kommunegrense. 
 
Vi reknar med at den foreslått endring vert gjennomført 01.10.2015 og at det går melding til innbyggjarane 
i området om endringa. 
 
 
 
Med helsing 
 

 

Tommy Veland  Harald Solheim 
Avdelingsleiar geodata Rådgjevar geodata 
 
Vedlegg: 
  
 

Kopi til: 

       

 

Kopi: Posten v/Frode Wold 

 

 

 

Denne e-posten har blitt sjekket for virus av antivirusprogramvare fra Avast  
www.avast.com  

 

https://www.avast.com/antivirus
https://www.avast.com/antivirus
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